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Abstract (en)
Each unit (1, 1a) comprises a base (2) or box on which are mounted cells (3, 3a ... 3n) each comprising two vertical panels (3, 4) connected by a
plate (6) containing a mechanism for the driving of coupling elements (12) which is complementary to coupling elements (11) belonging to pot (9)
stirrers, at least one of the units being provided with a geared motor (14), connected simultaneously to vertical and horizontal motion transmitters
providing the link between the geared motor (14) and the coupling elements (13) of on the one hand the superimposed cells (3, 3a, ... 3n), and on
the other hand units (1) arranged adjacent to each other.

Abstract (fr)
Chaque module (1,1a) comporte un socle (2) ou caisson sur lequel sont montées des cellules (3,3a...3n) comprenant chacune deux panneaux
verticaux (3, 4) reliés par un plateau (6) contenant un mécanisme d'entrainement d'éléments d'accouplement (12), complémentaire a des
éléments d'accouplement (11) que comportent des agitateurs de pots (9), I'un des modules au moins étant muni d'un moto-réducteur (14), relié
simultanément a des transmetteurs verticaux et horizontaux de mouvements assurant la liaison entre le moto-réducteur (14) et les éléments
d'accouplement (13), d'une part, des cellules (3, 3a,...3n) superposés et, d'autre part, des modules (1) disposés de maniére contigué les uns aux
autres.
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